
 
Protokół Nr LI/23 

 

z obrad LI sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 25 października 2023 roku 

 

Obrady LI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 zakończyły zaś 

o godzinie 14:20.  

 

W obradach LI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na LI sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Przemysław Chraniuk 
3. Melania Grygoruk 

4. Tomasz Jakowiuk 

5. Antoni Kosieradzki 

6. Jerzy Korowicki 

7. Paweł Onieszczuk 

8. Jerzy Roszczenko 

9. Łukasz Rybałtowski 

10. Igor Śnieżko 

11. Marcin Usakiewicz 

12. Agnieszka Monika Zalewska 
 
Radni nieobecni na LI sesji: 

1. Katarzyna Jarocka 

2. Igor Mironkiewicz 

3. Katarzyna Nayda 

 
Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady LI sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 25 października 2023 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie 

powitała wszystkich obecnych na LI sesji Rady Miasta. Przewodnicząca Rady powitała 



Panią Elwirę Borucką – Dyrektor Przedszkola Nr 3 i pogratulowała nowej funkcji. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 
Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na sesję. Dodała, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie 

gminnym porządek obrad został uzupełniony o jeden punkt, do punktu 14 

wprowadzono uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. Przewodnicząca Rady powiedziała, że sesja będzie prowadzona 

zgodnie z przesłanym porządkiem obrad uwzględniającym zmianę. 

1) otwarcie obrad; 
2) przedstawienie porządku obrad; 
3) przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miasta; 
4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 
5) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 2023 r.; 
6) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w żłobkach oraz określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 
w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Siemiatycze; 

7) podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego 
wymagania, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  i transportu nieczystości 
ciekłych na terenie Miasta Siemiatycze; 

8) podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2024 r. dotacji celowej z budżetu 
Miasta Siemiatycze na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 
gminnej ewidencji zabytków z dofinansowaniem z Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków; 

9) podjęcie uchwały zmieniającej Statut Młodzieżowej Rady Miasta Siemiatycze; 
10) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach; 
11) podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Ks. 

Anny Jabłonowskiej w Siemiatyczach; 
12) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Siemiatycze; 



13) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 
Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 r.; 

14) podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę Sejmiku Województwa Podlaskiego w sprawie Obszaru Chronionego 
Krajobrazu "Dolina Bugu"; 

15) przedstawienie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście 
Siemiatycze w roku szkolnym 2022/2023; 

16) przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
funkcjonowania Przedszkola Nr 1 i Żłobka Nr 1; 

17) przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta 
Siemiatycze; 

18) przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miasta 
oraz kierowników jednostek organizacyjnych; 

19) wolne wnioski; 
20) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  L sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z L sesji Rady Miasta wyłożony jest 

na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go 

za przyjęty.  

 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

 

Zastępca Burmistrza przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 

do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat 

podejmowanych uchwał z której wynika, że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi.  

 
Punkt 5 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik do przedstawienia zmian do budżetu. 
 
Pani Skarbnik powiedziała, że pod dyskusję zostaną poddane następujące zmiany 
w budżecie, zwiększenie w planie dochodów kwota 2 377 564 zł; 
- 30 000 zwiększone dochody z tytułu wpływów z tak zwanych 

"małpek", które przeznacza się na budowę placu zabaw dla dzieci, 
który jest częścią projektu "Rewitalizacja nabrzeży zalewu nr 1";  

- Kwota 1 043 564 zł wprowadzenie pozostałej części kwoty dochodów przyznanej 
subwencją ogólnej jako środków na uzupełnienie dochodów gmin zgodnie z decyzją 
Ministerstwa Finansów z dnia 18 sierpnia bieżącego roku;  

- kwota 600 000 zł wprowadzenie planu dochodów refundacji środków w ramach 
zakończonych w roku 2021 inwestycji termomodernizacja budynku po byłym 
gimnazjum z przeznaczeniem na wydatki bieżące;  



- kwota 246 000 planowane do otrzymania środki na projekt 
z dofinansowania Lasów Państwowych pod nazwą "Klasa z drewna", projekt 
będzie realizowany przez Szkołę Podstawową Nr 3 i Przedszkole Nr 5; 

- kwota 25 000 zł wprowadzenie planu dochodów dotacji na utylizację azbestu 
budynków miejskich; kwota 433 000 wprowadzenie planu dochodów refundacji 
środków w ramach zakończonej w roku '22 inwestycji budowy amfiteatru z 
przeznaczeniem na wydatki bieżące.  

Zmniejszenia w planie dochodów i planie wydatków:  
- kwota 120 000 zł dotyczy zmniejszenia planu dochodów z tytułu sprzedaży węgla po 

cenach preferencyjnych gdyż zakończyliśmy już cały ten projekt, a tym 
samym zmniejszamy wydatki na transport i usługi.  

Zwiększenia w planie wydatków kwota 2 531 564 zł dotyczy:  
- kwota 33 000 zwiększenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne dotyczące 

właśnie placu zabaw, w zakresie rewitalizacji terenów nabrzeży, z tego źródła 
pokrywamy 30 000 i 3 000 z pomniejszenia planu wydatków na inwestycję 
"wykonanie muralu na elewacji budynku urzędu miasta";  

- kwota 340 000 zł dotyczy zwiększenia planu 
wydatków na zapłatę odsetek; kwota 700 000 zł zwiększenie planu wydatków 
w Szkole Podstawowej Nr 3;  

- kwota 200 000 zł zwiększenie planu wydatków w Przedszkolu Nr 3;  
- kwota 1 000 zł zwiększenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pod nazwą 

adaptacja budynku po byłym gimnazjum, środki pochodzą ze zmniejszenia innego 
zadania inwestycyjnego wykonanie muralu na elewacji budynku;  

- kwota 246 000 zł rozdysponowanie dofinansowania Lasów Państwowych na project 
"Klasa z drewna";  

- kwota 200 000 zł zwiększenie planu wydatków na opłatę pobytu pensjonariuszy w 
DPS, środki zostaną skierowane do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej;  

- kwota 50 000 zł zwiększenie planu wydatków na wypłatę dodatków 
mieszkaniowych, środki również skierowane do naszego MOPS- u; 

- kwota 4 090 zł zwiększenie planu wydatków na zwroty zasiłków rodzinnych i 
wychowawczych niesłusznie przyznanych oraz odsetek od nich naliczanych;  

- kwota 250 000 zł zwiększenie planu wydatków na odbiór odpadów komunalnych; 
- kwota 30 000 zł zwiększenie planu wydatków na pokrycie kosztów związanych z 

utylizacją azbestu; 
- kwota 277 474 zł zwiększenie planu wydatków na oświetlenie ulic miejskich 

i kwota 200 000 zł zwiększenie planu wydatków na energię w 
obiektach miejskich.  

Zmniejszenie w planie wydatków kwota 274 000 dotyczy zmniejszenia, 4 000 na 
wydatki na zadanie "wykonanie muralu na elewacji budynku na urzędu 
miasta" z przeznaczeniem na inne zadania inwestycyjne oraz kwota 150 000 zł 
zł przeznaczenie środków z tak zwanego "małpkowego" na budowę placu 
zabaw dla dzieci w ramach projektu "Rewitalizacja nabrzeżu zalewu nr 1". 
 
Tym samym po dzisiejszych zmianach budżet będzie kształtował się 
następująco:  

- plan dochodów 84 242 492,64 zł w tym dochody bieżące 67 883 992,64 zł oraz 
plan dochodów majątkowych 16 358 500;  



- plan wydatków budżetowych 84 091 440,95 zł w tym wydatki bieżące 67 100 
859,95 zł; wydatki majątkowe 16 990 581 zł; 

- nadwyżka budżetowa pozostaje niezmieniona w wysokości 151 051,69 zł. 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają pytania?  
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2023 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/333/22 –Załącznik Nr 3 

 

Punkt 6 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 
pobyt dziecka w żłobkach oraz określenie maksymalnej wysokości opłaty za 
wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest miasto Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że ustala się odpłatność za pobyt dziecka w żłobku 
w 
wysokości 3 zł za godzinę.  
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach oraz określenie maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest 



miasto Siemiatycze., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 

przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/334/22 –Załącznik Nr 4 

 
Punkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego 
wymagania jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie miasta Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji wyjaśnił kierownik 
Krzysztof Leszczyński. Zapytała czy Państwo radni mają jeszcze pytania do tej 
uchwały? Radni pytań nie zgłosili.  
 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
wprowadzenia regulaminu określającego wymagania jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Siemiatycze. Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 



Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/335/22 –Załącznik Nr 5 

 
 
Punkt 8 - podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2024 roku dotacji celowej z 
budżetu miasta Siemiatycze na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 
gminnej ewidencji zabytków z dofinansowaniem z Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków.  
 
Przewodnicząca Rady powiedział, że uchwałę również wyjaśnił kierownik Krzysztof 
Leszczyński. Dodała, że podjęcie uchwały pozwoli na podpisanie umowy 
a wiemy, że z dofinansowania może skorzystać parafia Wniebowzięcia 
Najświętszej Marii Panny w Siemiatyczach.  
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przyznania w 2024 roku dotacji celowej z budżetu miasta Siemiatycze na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków z 

dofinansowaniem z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 



1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/336/22 –Załącznik Nr 6 

 
Punkt 9 - podjęcie uchwały zmieniającej statut Młodzieżowej Rady Miasta 
Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę wyjaśniła Pani Sekretarz. Zapytałą, czy 
radni mają pytania? Radnu pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przyznania w 2024 roku dotacji celowej z budżetu miasta Siemiatycze na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków z 

dofinansowaniem z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 



10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/337/22 –Załącznik Nr 7 

 
 
Punkt 10 - podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Siemiatyczach.  
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/338/22 –Załącznik Nr 8 



 
Punkt 11 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej 
im. Księżnej Anny Jabłonowskiej w Siemiatyczach.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę wyjaśniała Pani Sekretarz. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Księżnej Anny Jabłonowskiej w 

Siemiatyczach Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 

„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/339/22 –Załącznik Nr 9 

 
 
Punkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Siemiatycze. Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 



Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/339/22 –Załącznik Nr 9 

 
Punkt 13 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy miasta 
Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2024 roku. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę i program na Komisji przedstawiła Pani 
kierownik Katarzyna Prochowicz. Zapytała czy radni mają jeszcze jakieś pytania? Radni 
pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy miasta Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 



7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/340/22 –Załącznik Nr 10 

 
Punkt 14 - podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę Sejmiku Województwa Podlaskiego w sprawie Obszaru 
Chronionego Krajobrazu "Dolina Bugu" jest to uchwała, którą wprowadziliśmy.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji przedstawił Pan kierownik 
Krzysztof Leszczyński. Zapytała, czy radni mają może jeszcze jakieś pytania? Radni 
pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy miasta Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LI/340/22 –Załącznik Nr 10 

 
Punkt 15 - przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w 
mieście Siemiatycze w roku szkolnym 2022/2023.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że Sprawozdanie na Komisji przedstawiła Pani 
Sekretarz. Informacja została przedstawiona na komisji i stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu z dzisiejszej sesji.  
 
Punkt 16 - przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
funkcjonowania Przedszkola Nr 1 i Żłobka nr 1.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - Pana 
Pawła Onieszczuk o przedstawienie tego sprawozdania. Sprawozdanie stanowi 
Załącznik Nr 12 do protokołu z sesji. 
 
Punkt 17 - przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta 
Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym każdy 
radny ma obowiązek złożyć co roku oświadczenie majątkowe. Poinformowała, iż na 15 
radnych w terminie do dnia 30 kwietnia 2023 roku wraz z 
kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu oświadczenie majątkowe złożyło 15 
radnych. Oświadczenia zostały przekazane do Urzędu Skarbowego. Po analizie 
oświadczeń majątkowych stwierdzono drobne nieprawidłowości, które zostały 
przekazane konkretnym osobom celem poprawienia. Nieprawidłowości te nie wpłynęły 
na istotę złożonych oświadczeń. Oświadczenia majątkowe są jawne i można się z nimi 
zapoznać na stronie internetowej Urzędu Miasta w Biuletynie Informacji Publicznej. 
Doprecyzując chciałabym jeszcze poinformować, że Pan radny Przemysław Chraniuk 
złożył swoje oświadczenie majątkowe w dniu 7 kwietnia w związku z rozpoczęciem 
kadencji. W trakcie analizy oświadczenia majątkowego nie stwierdzono 
nieprawidłowości.  
 
Punkt 18 - przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 
Miasta oraz kierowników jednostek organizacyjnych.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych 
miało 20 osób. Wszystkie te osoby oświadczenia majątkowe złożyły w terminie. Po 
analizie oświadczeń majątkowych również stwierdzono drobne nieprawidłowości, 
które zostały przekazane konkretnym osobom celem poprawienia. Jednakże nie 
wpłynęły one na istotę złożonych oświadczeń. Przewodnicząca Rady dodała, iż 
Burmistrz i Przewodnicząca Rady Miasta składają swoje oświadczenia majątkowe do 
Urzędu Wojewódzkiego, które również zostały złożone w terminie.  



 
 
 
Punkt 19 - wolne wnioski.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Rady Miasta wpłynęła z Wodnego 
Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Rzeczypospolitej Polskiej informacja o 
zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach wodnych jest to skarga na 
bezczynność w realizacji zadanie własnego Gminy. Także właśnie w tym momencie 
przekazuje tę skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Siemiatycze.  
 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 
- Radny Jakowiuk poruszył temat nieprzyjemne zapachy dochodzące z oczyszczalni 

ścieków, zapytał o przyczynę tej sytuację i czy zostały podjęte już jakieś kroki? 
- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, że nieprzyjemne zapachy 
Oczywiście się pojawiają, raz są mniej lub bardziej intensywne. Jeśli chodzi 
o źródło tych zapachów to są w zasadzie dwa. Jak 
Pan Burmistrz wspominał w swoim wystąpieniu trwa przebudowa części 
mechanicznej oczyszczalni czyli montaż i instalacja kraty zgrzebłowej i 
sitopiaskownika. Natomiast w chwili obecnej też trwa okres kampanijny w 
zakładach przetwórstwa owocowo-warzywnego gdzie ilość odprowadzanych 
ścieków do naszej oczyszczalni jest dużo, dużo większa, to jest jedna rzecz. 
Natomiast poza ilością tych ścieków to te ścieki charakteryzują się wysokim 
ładunkiem i często też ścieki, 
które dostarczają te zakłady, ogólnie przemysłowe, bo też chcę zwrócić 
uwagę, że nasza oczyszczalnia jest zasadzie oczyszczania przemysłową w okresie 
kampanijnym to jest 80% ścieków jakie trafia do nas to 
jest są ścieki przemysłowe. Ścieki te, które to nas trafiają 
właśnie tak jak wspomniałem charakteryzuje się wysokim ładunkiem. Często też 
parametry ścieków tych są przekroczone zarówno w zakresie pH jak 
i w zakresie chemicznego zapotrzebowania na tlen. Przedsiębiorstwo prowadzi 
kontrolę w tych zakładach. W ciągu ostatniego miesiąca takich kontroli 
przeprowadzonych było chyba z cztery albo pięć. Generalnie każda kontrola 
wykazała przekroczenia. No i oczywiście w związku z tym podejmujemy 
odpowiednie kroki w 
związku z przekroczymi parametrami ścieków doszło też do zaburzenia 
funkcjonowania oczyszczalni i jej części biologicznej. Nastąpił znaczący spadek tlenu 
w komorach biologicznych co powoduje, że osad momentami, że tak powiem 
potrafi, 
mówiąc te kolokwialnie zagniwać i wydzielać ten właśnie nieprzyjemny 
zapach. O całej sytuacji jest poinformowany oczywiście WIOŚ. Kontrolujemy te 
zakłady. Dzisiaj nawet jestem umówiony na godzinę 15:00 z dyrektorem jednego z 
zakładów na takie spotkanie żebyśmy też podjęli jakieś pewne kroki, ustalenia. I 
myślę, że za chwilę jeden z zakładów też zaczyna już jakby pewną etap produkcji 
kończyć i myślę, że jeszcze kwestia kilku, kilkunastu dni i te zapachy ustaną. Warto 
też nadmienić, że ścieki które odprowadzamy do rzeki, poziom redukcji 
zanieczyszczeń wynosi 90% w praktycznie w każdym z parametrów i mieści się w 



granicach 
pozwolenia wodnoprawnego. Także, także to tak w skrócie mogę powiedzieć 
jak to wygląda. Mam nadzieję, że za chwilę to ustąpi.  

- radny Kosieradzki powiedział, że niedawno uruchomiono na Armii Krajowej nowy 
sklep I tam od strony 11 Listopada praktycznie w kierunku Polseru jest chodnik 
tylko po prawej stronie. Zarządca drogi odpowiada za utrzymanie czystości na jezdni 
i na chodniku natomiast dosłownie przed mostem, około 5 m z jednej strony i 
z drugiej ten chodnik jest zarośnięty trawą. Radny zwrócił sie z prośbą 
o interwencję w sprawie uprzątnięcia tego odcinka. Nie dotyczy to samego mostu, 
ponieważ chodnik na moście jest zalany, wylany z asfaltu i tam 
takie zanieczyszczenia nie występują.  

- radna Melania Grygoruk zapytała czy podjęta już została jakaś decyzje odnośnie 
tego o co prosiły nas, prosili nas uczniowie klasy pierwszej, obecnie już drugiej i 
drugiej, obecnie już trzeciej Szkoły Podstawowej Nr 1. Chodzi o odmalowanie herbu 
na  Urzędzie Miasta i czy jest możliwość, że odpiszemy tym uczniom bo wtedy to już 
był koniec roku szkolnego więc nie nie było jak, a teraz już można bo dzieci wróciły 
do placówki. 
- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że oczywiście odpiszemy tym dzieciom, że ten 
herb będzie w najbliższym możliwym terminie odnowiony.  

- radny Onieszczuk  zapytał o miasteczko, które jest dla pracowników tej firmy, która 
będzie tutaj budowała obwodnicę miasta. Czy może coś wiadomo ilu będzie tam 
tych pracowników mieszkało? Są jakieś plotki, że tam będzie meczet budowany, 
więc jakby jak długo oni będą tutaj mieszkali? Czy może są to plotki? Czy są jakieś 
informacje może bardziej lub mniej wiarygodne które już wiemy?  

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że  jeśli chodzi o tutaj, o generalnie budowę 
drogi S19 w tej chwili tam występują jakieś problemy formalne ze strony firmy Colin. 
Dotyczą one pewnych problemów, które wystąpiły na na etapie decyzją 
środowiskowej. Dlatego też w zasadzie już w tej chwili firma ta ma pewne 
opóźnienia w stosunku do planowanych w harmonogramie robót sięgające dwóch 
czy trzech miesięcy. Nie wiadomo jak to się jeszcze dalej potoczy natomiast 
szczegóły związane z funkcjonowaniem tego miasteczka jeszcze do tej pory do nas 
jakby nie dotarły 
i być może jest to wynikiem właśnie tych problemów która są z uzgodnieniem 
końcowym uzgodnieniem tej inwestycji.  

- Radny Korowicki powiedział, że miesiąc temu na poprzedniej komisji zgłaszał do 
usunięcia dwa drzewa naprzeciwko byłego Horteksu dwie potężne topole. Te topole 
zagrażają i dla linii średniego napięcia, energetycznej linii oraz no na drodze 
przejeżdżającym nawet. Gdyby runęły te drzewa, a na pewno to kiedyś nastąpi jak 
nie zostaną usunięte to uszkodzą również być może fragment budynku Horteksu 
byłego. To jest jedno a drugi też taki no naprzeciwko mleczarni, na parkanie tej 
mleczarni leży też taki jeszcze nie obcięty konar sosny, do kogo to w sumie należy i 
czyje to są kompetencje, żeby to wreszcie usunąć.  

- Zastępca Burmistrza powiedział, że Pan radny zgłasza kwestie związane z pasami 
dróg będących w zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg czyli dróg jakby 
Powiatowych. Natomiast my zgłaszaliśmy to pracownikom Powiatowego Zarządu i 
na razie informacji zwrotnej nie otrzymaliśmy. Zastępca Burmistrza dodał, że  
jeszcze dzisiaj będzie się w tej sprawie z nimi kontaktował i postara się o to żeby jak 



najszybciej  
te kwestie były przez nich wyjaśnione. Dodał, że była jakiś czas temu kwestia 
podnoszona bodajże też przez Pana dotycząca drzewa tutaj 
przy ulicy Wysokiej, które też jest dość mocno pochylone nad nad jezdnią 
rzeczywiście tam nawet kilka dni bodajże po sesji była interwencja strażaków gdyż 
tam to drzewo się na tyle pochyliło, że sięgało już linii telekomunikacyjnej i tutaj ten 
właściciel tego drzewa, gdyż ono jakby rośnie na terenie prywatnym, 
zgłosił się tutaj do nas z prośbą o wycinkę. Także nadaliśmy priorytet tej sprawie i w 
zasadzie drzewo też lada dzień będzie miało aktualną końcową decyzję na jego 
ścięcie. 
 

- radny Korowicki powiedział, że zgłaszał też niejednokrotnie nad rzeką Kamionką 
uschnięte drzewa, które zagrażają i kiedy to wreszcie nastąpi jakieś oczyszczenie, 
przynajmniej w tym odcinku?  

- Zastępca Burmistrza powiedział, że tutaj to jest kwestia Wód Polskich także pewna 
procedura niestety nie do końca od nas w stu procentach zależy stąd 
też te pewne terminowe obsunięcie.  

- radny Rybałtowski poruszył temet dróg w Siemiatyczach. Powiedział, że startując, 
jako radny z mojego okręgu, to jest okręg Drohiczyńska, Kilińskiego i do Ogrodowej, 
do ronda i te wszystkie inne uliczki, których nie mogę wymienić wszystkich, bo ich 
jest dużo, powiedział że udało nam się zrobić ulicę Bursztynową. Dodał, zże to 
Osiedle jest dosyć wiekowe i stare. Jest dużo tych uliczek oczywiście są asfaltowe, 
ale z biegiem czasu one są już rozwalone, wiadomo. Czekaliśmy bo były też inne 
priorytety 
typu Lewandowa, no inne Osiedle po prostu, które w ogóle nie miały tych asfaltów. 
Tutaj już pokazało jakiś promyk słońca w stronę Fiołkowej i Kościelnej, niestety też 
ona tam do końca nie będzie zrobiona, tak jak żebyśmy byli zadowoleni. Kończąc 
mój okręg chodzi o to że po prostu już czekamy czekamy aż wszystkie te Osiedle 
nowe zostaną uzbrojone w asfalt. No i taka prośba, żebyśmy weszli w kolejkę jako te 
uliczki między innymi Młodych Orłów, Wesoła i inne też są takie tzw. "Kaczy dołek" 
czyli Dąbrowskiego. Są te uliczki, które są już w takim opłakanym trochę stanie i 
także 
moją taką mocną prośbą i walką na przykład na następny kadencję jest to, że po 
prostu te uliczki wykonać. Dodatkowo jeszcze wspomnę o ... czy udało nam się z 
tego 
dofinansowania jeszcze na rozbudowę, to jest część Ogrodowej, Sadowa w 
tym w tych odcinkach, także też tam jest żwirówka, dosyć długo mieszkańcy się 
wyczekali mieszkając tam, ale jest to też sukces za który dziękuję w imieniu 
mieszkańców. No i będę tą prośbę co raz przypominał o odbudowę starej 
nawierzchni, starych uliczek. 

- Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że za nim Pan Burmistrz odpowie to może 
jeszcze ja, bo przy okazji tu Pan radny Rybałtowski poruszył temat dróg, Pan 
Burmistrz 
o swoim sprawozdaniu powiedział, że jest robiony, będzie robiony fragment 
ulicy Chopina od Słowiczyńskiej do Kochanowskiego, ja dopytam jeszcze 
czy jest możliwość, w jakim czasie by można było dalszy fragment tej drogi? I w 
ogóle przy tym temacie dróg jak jesteśmy czy są planowane w ogóle jakieś środki na 



drogi, gdyby wszedł Krajowy Plan Odbudowy czy z tego planu również są pieniądze 
na drogi? No bo tych dróg sporo się nazbierało, jak tu Pan Rybałtowski to 
przedstawił jakby Pan tutaj się zaopatrywał na tą sprawę?  

- Zastępca Burmistrza powiedział, że drogi, akurat stan dróg to jest odwieczny 
dylemat, które robić, w zasadzie trzeba je wszystkie bo nawet 
drogi świeżo zrobione już po kilku czy kilkunastu latach wymagają 
jakichś, jakichś napraw. Do tej pory priorytetem naszym były drogi 
nieutwardzone, gdyż tam jakby uciążliwości z ich korzystania były największe i 
w takim trybie było to realizowane. W związku z tym, że pewne osiedla, których 
rzeczywiście stan techniczny nie jest zbyt dobry, niestety jakby są odsuwane nieco w 
czasie do modernizacji. W przyszłym roku rozpoczniemy realizację tego no osiedla w 
okolicach ulicy Kościelnej I Fiołkowej. Będzie ona rozłożona na etapy, gdyż wartość 
tych robót łącznie z kanalizacją deszczową jest bardzo duża, sięga powyżej 
8 milionów złotych. Także jeszcze inne inne odcinki do których tutaj 
Pan Wiceprzewodniczący wspomniał są też planowane do do realizacji. Jeśli 
chodzi o możliwości korzystania z funduszy zewnętrznych to tutaj jak 
Państwo pewnie zauważyliście i korzystamy z funduszy inwestycji strategicznych, 
jeśli 
chodzi o tutaj drogę ul Kościelną i Fiołkową, także odcinek Funduszu Dróg 
Samorządowych czyli ulicę Chopina. Oczywiście mamy też na względzie dalszy ciąg 
tej ulicy gdyż ona jakby z tego osiedla jest taką drogą o charakterze jakby zbiorczym, 
która kumuluje ruch z tych z wielu innych tych ulic, które do niej 
dochodzą. Mamy jakby świadomość potrzeby jej naprawy i będzie to na 
pewno jednym z priorytetowych odcinków na tych osiedlach jezdni już 
zmodernizowany. Także jak mówię no te osiedla, te drogi o których Pan Radny 
wcześniej Rybałtowski wspomniał też będziemy na pewno brać pod uwagę przy 
możliwościach jakie zostaną być może stworzone w ramach funduszy w latach 
następnych. 

- radny Chraniuk powiedział, że w zasadzie chciałbym się odnieść do pewnych takich 
sugestii i pytań mieszkańców, a chodzi tutaj o ogrzewanie i ciepło. Mam pytanie 
do Pana Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego czy w ogóle jest możliwość 
i czy będzie składany wniosek do URE dotyczący obniżki taryf. Ja nie odnoszę się 
jakby, bo tam były podane w mediach społecznościowych różne tam miasta, to 
chodzi bardziej może o częstotliwość składania tych tych wniosków w odniesieniu 
do innych miast. Bo nie były to może jakieś tam znaczne kwoty, ale pytanie moje 
brzmi czy ewentualnie jest taka możliwość i czy taki wniosek będzie składany?  

- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, ze jeśli chodzi o ceny ciepła to 
sytuacja nie jest łatwa i  ja oczywiście też nie godzę się na takie ceny. Warto zwrócić 
przede wszystkim uwagę na jedną rzecz, że ceny ciepła wynikają w głównej mierze z 
ceny surowca bądź też paliwa do ogrzewania bloków. U nas w tej chwili to jest 
praktycznie już w stu procentach jest gaz. W ubiegłym roku zaobserwowaliśmy 
bardzo wysoką podwyżkę cen gazu sięgającą 1000% czyli jak płaciliśmy 
80 zł za MWh, na koniec ubiegłego roku płaciliśmy 800 zł.  Także proszę zwrócić 
uwagę jaka to jest skala. W międzyczasie Oczywiście tam od stycznia te ceny gazu 
zaczęły spadać. W kwietniu weszła zmiana taryfy generalnie taryfa na ciepło 
zatwierdzona jest na rok. Na podstawie prognozowanych kosztów uzasadnionych i 
taka obniżka w zasadzie taryfy została wprowadzona. Natomiast trzeba zwrócić 



jeszcze jedną, na jedną rzecz uwagę, że w związku z tak drastycznym wzrostem ceny 
gazu mieszkańcy w zasadzie ponosili tylko częściowo opłaty za za to jakie my koszty 
ponosiliśmy, bo od października ubiegłego roku weszły tak zwane rekompensaty 
czyli to są środki na pokrycie naszych kosztów wypłacane z budżetu państwa. W tej 
chwili to się nazywają wyrównania i generalnie żeby zauważyć w portfelach 
mieszkańców nawet tą obniżkę cen gazu to w zasadzie w chwili obecnej wygląda to 
tak, że te wyrównania czy rekompensaty po prostu są dużo niższe niż 
otrzymywaliśmy jeszcze kilka miesięcy temu. Natomiast w kwestii taryfy, oczywiście 
taryfa na ciepło została złożona w lipcu, 31 lipca dokładnie. Została złożona w 
wymaganym terminie, żeby nie było bo też pojawiły się spekulacje i różnego rodzaju 
takie pomówienia, że 
ktoś o czymś zapomniał nie dopełnił czegoś i tak dalej. Także wniosek taryfowy 
został złożony w lipcu, jest procedowany w chwili obecnej w Urzędzie Regulacji 
Energetyki. Dodam też jeszcze, że w czerwcu na wezwanie URE wysłaliśmy do URE 
wszystkie faktury za gaz od początku roku jakie koszty ponosiliśmy z tytułu zakupu 
gazu. 
I tutaj też wspomniane, no i jakby oczywiście URE przyjęło te te te faktury też ja 
byłem z Panem Burmistrzem w Urzędzie Regulacji Energetyki, też chcieliśmy tutaj na 
żywo jakby porozmawiać i ustalić te pewne kwestie. Nasza taryfa w zasadzie 
obowiązywała do końca do końca września czyli w chwili obecnej 
jakby ona dalej obowiązuje. Natomiast w związku z procedowanym wnioskiem 
taryfowym jakby obowiązuje stara taryfa. W międzyczasie jeszcze też jest 
tutaj taka kwestia trochę można powiedzieć ograniczająca czy opóźniająca te 
te zmiany to jest też zmiana wniosku koncesyjnego. Ponieważ jak 
Państwo sami wiecie, że zmieniamy źródło ciepła na Tarasach. Tam 
już jest w zasadzie dzisiaj odbyły się odbiory końcowe. Jeszcze oczywiście wymagane 
jest pozwolenie Urzędu Dozoru Technicznego, zgłoszenie do Wydziału Ochrony 
Środowiska Starostwa, Straż Pożarna i tak dalej, to to chwilę potrwa. 
I w międzyczasie oczywiście też złożyliśmy wniosek o zmianę koncesji 
już w sierpniu, 18 sierpnia złożyliśmy wniosek o zmianę koncesji. 
Też na takiej zasadzie, że nową taryfę kalkulowaliśmy już bez bez bez węgla, no bo 
zakładaliśmy, że od nowego sezonu grzewczego już będziemy tylko na na gazie. W 
chwili obecnej taryfa jest jest procedowana w URE. Oczywiście cały czas jesteśmy w 
kontakcie. Natomiast trzeba zwrócić na to uwagę, że poprzednia taryfa która 
weszła w październiku była procedowana 5 miesięcy. Różnie tu bywa, w zależności 
od przypadku tak, także to może być szybciej, może być trochę wolniej, w zależności 
od tego jak bardzo skomplikowana i złożona jest ta sprawa. No tutaj u nas zmiana 
czy wejście w życie nowej taryfy to jest kwestia też jeszcze zmiany koncesji. Także w 
chwili obecnej to jest w Urzędzie Regulacji Energetyki. Dodam tylko jeszcze, że w 
styczniu 
bądź w lutym nie pamiętam dokładnie Spółdzielnia Mieszkaniowa złożyła takie 
coś w rodzaju zapytania i tak dalej na temat kalkulowanych 
taryf i prawidłowości obliczenia naszych stawek. No jakby URE jednoznacznie się 
wypowiedziało, że taryfa została skalkulowana w sposób prawidłowy. Temat 
podnoszenia, podnoszony też gdzieś tam w przestrzeni publicznej dotyczącego 
zmiany taryfy, bo to jest zmiana taryfy w Wysokim Mazowiecku, że tam złożyli w 
sierpniu, tak i już dostali zmianę. Ale to była zmiana taryfy i to była zmiana 



taryfy na wezwanie URE w związku z przesłanymi fakturami za gaz, które też my 
wysłaliśmy. Nam URE nie, nas nie wezwało jakby do zmiany taryfy, no w związku z 
tym, że też nasza za chwilę się kończyła i te zmiana taryfy Wysokie Mazowieckie to 
jest do 17 grudnia jak dobrze pamiętam, także oni też już robią nową. Ich taryfa po 
prostu się kończy 17 grudnia. Oczywiście w ostatnich dniach w ubiegłym tygodniu i 
chyba przedwczoraj mieliśmy też spotkanie z przedstawicielami Spółdzielni 
Mieszkaniowej bo też chcę tutaj jednoznacznie podkreślić, że my w zasadzie no 
chcemy mówić jednym głosem i i podejmować wszelkie możliwe działania 
do tego żeby jednak tym mieszkańcom trochę ulżyć. Jestem umówiony jeszcze 
w tym tygodniu na spotkanie z firmą, która zajmuje się serwisem 
wymienników ciepła. I jesteśmy umówieni po prostu na taką jakby coś w rodzaju nie 
wiem audytu, żeby tak sprawdzić jak to jak to działa. Czy to jesteśmy w stanie gdzieś 
tam poprzez serwisy czy odkamienianie wymienników ciepła trochę podprawić ich 
sprawność. Chociaż te nasze podzielnniki nie są stare. Także tutaj byliśmy też w 
jednym z bloków w węźle ciepłym tak, sprawdzaliśmy też stan instalacji 
wewnętrznej. Jeśli chodzi o rury ciepłownicze tam stwierdziliśmy, że w 
niektórych przypadkach trzeba będzie gdzieś tam po prostu założyć izolację, 
żeby tych strat ciepła było jak najmniej. No i Oczywiście osoby korzystające z 
mieszkań to też jest myślę ważne, żeby też nie nie zostawiać otwartych klatek, bo to 
jest, bo 
to jest, bo to jest też niepotrzebna strata. Myślę, że nie wiem czy już został wybrany 
nowy Pan Prezes czy nie, ale tak przynajmniej z Radą mamy ustalone, że spotkamy 
się w możliwie szybkim terminie, żeby po prostu wspólnie coś wypracować, znaleźć 
jakieś przynajmniej, podjąć kroki te na które my możemy sobie, że tak powiem 
pozwolić. Mamy w tym momencie jakąś możliwość sprawczą, żeby starać się te, te 
ceny ciepła przynajmniej ograniczyć w naszym, w naszym zakresie. Także 
reasumując wniosek taryfowy został złożony w lipcu w terminie, 31 lipca dokładnie. 
W międzyczasie też jest procedowany zmiana wniosku koncesyjnego. No i to  tyle 
tak woli jeszcze takiego wyjaśnienia to też chciałbym zwrócić uwagę, że w chwili 
obecnej, w obecnej taryfa węglowa jest dużo niższa niż niż gazowa. A my już 
zaczynamy palić 
gazem. Czyli w zasadzie mimo to, że ponosimy wyższe koszty, ale dopóki nie będzie 
zmiany koncesji, zmiany taryfy będziemy, że tak powiem fakturować spółdzielnię po 
starych cenach.  

- radny Korowicki podziękował Panu Prezesowi Przedsiębiorstwa Komunalnego za to, 
że jest gospodarzem. Powiedział, że Prtzedsiębiorstwa pięnie wizualnie wygląda, 
patrząc z szosy. Patrząc na plac stacji paliw, nowy budynek i co najciekawsze bardzo 
przyjemni pracownicy, nie tylko stacji paliw ale również, całego Przedsiębiorstwa. 
Także Panie Prezesie proszę przekazać podziękowania pracownikom od 
mieszkańców, od Rady Miasta. I też Panu gratulacje, że jest Pan super gospodarzem, 
tak ja uważam. Radny podziękował również Panu Mikołajowi Żabińskiemu - 
radnemu powiatowemu, który bardzo czynnie pracuje na rzecz miasta i no był przez 
kilka sesji nieobecnych tutaj co mnie troszkę drażniło, że jak jego może zabraknąć. A 
on się troszkę na nas jak gdyby pogniewał, ale chyba raczej nie. Dzisiaj my go 
witamy 
i być może no niesłusznie Pan podejrzewał, że coś z naszej strony jako radnych jest 
nie tak.  



- Przewodnicząca rady powiedział, że wyjaśniliśmy to sobie. 
- Radny Korowicki powiedział, że pochwały należą się również dyrektorom  I 

prezesom 
wszystkich jednostek organizacyjnych. Miło mi widzieć i słyszycie jak dzisiaj 
powitaliśmy nową Panią Dyrektor Przedszkola i myślę, że będzie bardzo 
dobrze nasza współpraca i między Wami dyrektorami, no i między naszą Radą i 
Urzędem Miasta się układała.  

- radny Roszczenko powiedział, że chciałby zgłosić dwie sprawy zgłaszane przez 
mieszkańców, jedna to ulica w zasadzie dojazd od ulicy 3 Maja od sklepu Rondo za 
kamienicami od strony wschodniej, że podobno ten remont to sprawa z 
poprzedniego tygodnia został rozpoczęty, dwa prawie miesiące temu rozbebrana i 
tak niedokończone i ta, że tak powiem inwestycja trwa, mają problem z tam, z 
dojazdem. A druga sprawa to jest może bardziej do Pani Dyrektor Szkoły Muzycznej, 
piękna sala koncertowa jak najbardziej, natomiast mieszkańcy kinomanii pytają czy 
ta sala koncertowa również mogłaby być salą użyteczną jako kino, jako sala kinowa 
ogólnodostępna dla mieszkańców Siemiatycz.  

- Pani Dyrektor Szkoły Muzycznejpowiedziała, że to pytanie nie do końca jest do niej, 
ale chyba może odpowiedzieć, że ta sala koncertowa jest głównie salą kinową. 
A kiedy tam będą filmy to jakby pytania należy kierować do Pana Burmistrza i 
Urzędu Miasta, ponieważ póki co salą będzie zawiadywać Miasto.  

- Zastępca Burmistrza powiedział, ze po raz pierwszy słyszy żeby tam jakiejś problemy 
wystąpiły na tej drodze. Powiedział, że posta się żeby oczywiście te utrudnienia 
zostały jak najszybciej wyeliminowane. No w kontekście tutaj Pani Dyrektor 
rzeczywiście potwierdziła, że tutaj Urząd Miasta będzie rzeczywiście w pewnym 
stopniu używał, także tej sali do tych celów o których tutaj Pan wspomniał. Jeszcze 
to jest jakby w trakcie pewnych planów realizacyjnych.  

 
Do punktu 20 - zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 25 października 

2023 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:20. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur     Agnieszka Zalewska 

 


